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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 
 
 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 06 aprilie 2017, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 

 
 

 

 Prin Dispoziţia nr.692 din 03 aprilie 2017 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 
extraordinară a Consiliului local din data 06 aprilie 2017, ora 1100, care are loc în sala 

de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 
  

Prezenţi:  
       

1. Ilie Clement 
2. Dragomir Ion 
3. Sîrbu Mitică 

4. Barbu Ionuţ 
5. Nichita Tereza 

6. Ţigănilă George 
7. Vladu Alexandru 

8. Neacşu Lucian 
9. Săndulescu Petronela Marinela 

10. Matei Mihai 
11. Falan Corina Ionela 

12. Oprişan Gigi 
13. Meclea Alina 

14. Cioacă Ionuţ 
15. Muscalu Ionel 

 

Absenţi:  
 

1. Ciulacu Mirela 
2. Pick  Ladislau 

3. Sîrbu Adelina Veronica 
4. Anghelescu Adrian Valentin 

5. Ionescu Liviu Ovidiu 
6. Gâdea Gheorghe 

 
Preşedinte de şedinţă este domnul Dragomir Ion, ales prin H.C.L. nr. 67 din 03 

martie 2017. 
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Domnul consilier Dragomir Ion: Bună ziua! Vă mulțumim pentru prezență! Vă 
rog să vă ridicați pentru a asculta imnul de stat.  

Vă mulţumesc! Deschidem ședința extraordinară a Consiliului Local din 06 
aprilie și îl rog pe domnul secretar să ne prezinte situația prezenței. 

Domnul secretar Roşu Petre: Sunt prezenţi 15 consilieri, ședința este constituită 

legal, putem începe. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Avem 6 puncte pe ordinea de zi. Supun votului 

dvs. ordinea de zi. Cine este pentru? 15 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor practicate de 
GIURGIU SERVICII PUBLICE S.A. 

 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 
hotărâre prezentat. Cine este pentru? 15 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului local 
de venituri și cheltuieli pe anul 2017 

 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 
hotărâre prezentat. Cine este pentru? 15 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului 

centralizat al instituțiilor publice finanțate integral sau parțial din venituri 
proprii și subvenții pe anul 2017 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 15 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 
parteneriat între Municipiul Giurgiu și Inspectoratul Școlar Județean Giurgiu 

 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Să se consemneze că nu particip la vot. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 14 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea aprobarea încheierii 
Acordului de parteneriat între Municipiul Giurgiu și Liceul Tehnologic ”Miron 

Nicolescu” 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 15 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea delegării prin gestiune directă 

a Serviciului public de dezinsecție, dezinfecție și deratizare în Municipiul 
Giurgiu, către GIURGIU SERVICII PUBLICE S.A., având ca acționar 

majoritar Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de servicii publice. 
Domnul consilier Muscalu Ionel: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 15 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permiteți, domnule președinte? În 
primul rând, vreau să vă mulțumesc că ați dat curs acestei cereri de a participa într-o 

ședință extraordinară și a aproba unele proiecte de hotărâre atât de necesare funcționării 
administrației locale. Totodată, vreau să vă rog și să-l rog pe domnul director de la 

societatea Giurgiu Servicii Publice, ca în termen de maxim o săptămână să fundamentați 
tarifele pentru serviciul nou care va fost încredințat și estimarea bugetului. Și cel mult 

într-o săptămână, până în sărbătorile de Paști, să ne întrunim într-o ședință extraordinară 
și să vi le aprobăm.  
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Pentru că instabilitatea vremii în perioada aceasta poate să atragă dezvoltarea 
căpușelor, a țânțarilor și să fim pregătiți și cu buget și cu tarife aprobate și cu demararea 

procedurii de autorizare și de licențiere, ca să nu mai existe nici un impediment privind 
exercitarea acestui serviciu. 

Avem exemplul anului trecut când, tot așa, o perioadă cu inundații în primăvară și 

călduri mari în perioada aprilie, peste limita multianuală, să creeze dezvoltarea larvelor 
de țânțari și să creeze o stare de disconfort în municipiul Giurgiu. Deci, vreau să fiți 

pregătiți ca până la sfârșitul lunii, să aveți funcțional acest serviciu și să puteți să vă 
exercitați în deplină siguranță și legalitate serviciul de dezinsecție și deratizare a 

domeniului public și privat al municipiului Giurgiu. 
Totodată, vă rog domnilor consilieri, să luați act că peste o săptămână, vom avea 

iarăși o ședință extraordinară privind acest punct pe ordinea de zi. Vă mulțumesc! 
Domnul consilier Dragomir Ion: Vă mulțumesc pentru participare! Declar închise 

lucrările ședinței de astăzi!  
 

Şedinţa se încheie la ora 1107. 

 
 

 P R E Ş E D I N T E, 
 

                    Dragomir Ion               SECRETAR, 
           
           Roşu Petre            ÎNTOCMIT, 

                                  
                  Stanciu Violeta 

 
 

 


